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ZAB.0022.01.2020 

 

Protokół nr 67/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 09 stycznia 2020 r.  

 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 10
35 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, 

uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 66/19 z dnia 30 grudnia 2019 r. 

3. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku „Nowe kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia 

motorem rozwoju mieszkańców regionu” w ramach RPO Woj. Kuj. Pom. na lata 

2014-2020, poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych na rzecz rynku pracy. 

4. Przyjęcie umowy najmu hali sportowej pomiędzy Gminą Izbica Kujawska, 

reprezentowaną przez Burmistrza Izbicy Kujawskiej, a Powiatem Włocławskim 

reprezentowanym przez Zarząd Powiatu. 

5. Przyjęcie treści porozumienia w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka pochodzącego z terenu Powiatu 

Włocławskiego, a umieszczonego w rodzinnym domu dziecka na terenie Powiatu 

Legionowskiego. 

6. Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na realizację świadczenia fakultatywnego dla 

rodzinnego domu dziecka, tj. wypłatę świadczenia na pokrycie kosztów związanych 

z wystąpieniem zdarzeń losowych lub innych zdarzeń mających wpływ na jakość 

sprawowanej opieki – jednorazowo lub okresowo.  

7. Przyjęcie projektu porozumienia w sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu 

administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2020 r. pomiędzy 

Wojewodą Kujawsko – Pomorskim a Zarządem Powiatu we Włocławku. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 66/19 z dnia 30 grudnia   

2019 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Uchwałą nr 179/19 z dnia 

20 listopada 2019 r. Zarząd Powiatu we Włocławku ogłosił otwarty nabór na partnera w celu 

wspólnej realizacji projektu konkursowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 10 Innowacyjna 

Edukacja, Działanie 10.4 Edukacja Dorosłych, Poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych na 

rzecz rynku pracy. Przedmiotem konkursu są projekty przyczyniające się do uzyskiwania 

i uzupełniania wiedzy, umiejętności i kwalifikacji zawodowych przez osoby dorosłe należące 
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do grup defaworyzowanych na rynku pracy poprzez udział w kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych, kursach umiejętności zawodowych oraz innych formach pozaszkolnych. 

Porozumienie z 19 grudnia 2019 r. zawarto pomiędzy Powiatem Włocławskim - Partnerem 

Wiodącym oraz Spółką Akcyjną „Syntea” i Powiatem Rypińskim.  

Pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu dodał, że głównymi założeniami projektu jest 

podniesienie kwalifikacji zawodowych osób dorosłych z obszaru województwa kujawsko-

pomorskiego, w szczególności z powiatów włocławskiego i rypińskiego, 3200 osób dorosłych 

które z własnej inicjatywy chcą nabywać, podnosić lub uzupełniać posiadane kompetencje, 

kwalifikacje i umiejętności. Okres realizacji projektu: czerwiec 2020 - grudzień 2022 r. 

Maksymalna wartość projektu: 17.920.000 zł.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na złożenie wniosku „Nowe kwalifikacje 

i dodatkowe uprawnienia motorem rozwoju mieszkańców regionu” w ramach RPO Woj. 

Kuj. Pom. na lata 2014-2020, poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych na rzecz rynku 

pracy. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Zespół Szkół w Izbicy Kujawskiej 

na potrzeby zajęć dydaktycznych corocznie wynajmuje halę sportową znajdującą się przy ul. 

Nowomiejskiej 5 w Izbicy Kujawskiej, której właścicielem jest Gmina Izbica Kujawska. 

Umowa określa godziny wynajmu hali oraz stawkę za 1 godzinę faktycznego jej 

wykorzystania. Hala udostępniona będzie 2,5 dnia w tygodniu tj. dwa dni od 8:00 do 16:00 

oraz jeden dzień od 8:00 do 10:40. Opłata za godzinę korzystania z hali ustalona została na 

30 zł brutto i przekazywana będzie Wynajmującemu na podstawie pisemnego wykazu godzin, 

sporządzonego przez Dyrektora Zespołu Szkół w Izbicy Kujawskiej. Warunki umowy 

w stosunku do roku poprzedniego nie uległy zmianie. 

Pan Jan Ambrożewicz – Wicestarosta zapytał, dlaczego umowa będzie zawarta z Zarządem 

Powiatu, a nie z dyrektorem szkoły? Generalnie chodzi o to, czy we wszystkich szkołach 

obowiązuje taka sama zasada. Pan Wicestarosta nie neguje tego, aby Zarząd zawarł umowę, 

tylko, aby sprawa była ujednolicona dla wszystkich szkół. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że dyrektor ma upoważnienie do spraw bieżących, natomiast  

zabezpieczenie miejsca prowadzenia zajęć szkolnych należy do kompetencji Zarządu 

Powiatu. Zakres umocowań dyrektorów jeżeli nie jest taki sam, to bardzo podobny we 

wszystkich szkołach, inną kwestią jest to, czy wszyscy dyrektorzy działają w ramach 

udzielonych upoważnień. Można to sprawdzić zwłaszcza w zakresie gospodarki mieniem 

powiatu, a także spełniania procedur wynajmowania i pozyskiwania zasobu powiatu. 

Starosta podniósł, aby podpisać umowę, natomiast na przyszłość trzeba zadbać o to, aby 

zakres umocowań dyrektorów był  ujednolicony. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął umowę najmu hali sportowej pomiędzy Gminą Izbica 

Kujawska, reprezentowaną przez Burmistrza Izbicy Kujawskiej, a Powiatem Włocławskim 

reprezentowanym przez Zarząd Powiatu. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że dziecko z Powiatu Włocławskiego zostało umieszczone w rodzinnym 
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domu dziecka na terenie Powiatu Legionowskiego. Stosownie do zapisu art. 191 ust. 1 pkt.1 

ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu i systemie pieczy zastępczej,  powiat właściwy 

ze względu na miejsce zamieszkania dziecka przed umieszczeniem go po raz pierwszy 

w pieczy zastępczej ponosi wydatki na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego 

w rodzinnym domu dziecka. Zgodnie z art. 191 ust. 5 przywołanej wyżej ustawy powiat na 

terenie, którego funkcjonuje mogąca przyjąć dziecko rodzinny dom dziecka, zawiera 

z powiatem właściwym ze względu na zamieszkanie przyjętego dziecka przed umieszczeniem 

w rodzinnym domu dziecka porozumienie w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie. Powiat Legionowski pismem 

z dnia 24.12.2019r. przekazał porozumienie. Koniecznym zatem jest zawarcie porozumienia 

z Powiatem Legionowskim w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinnej pieczy zastępczej. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść porozumienia w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka pochodzącego 

z terenu Powiatu Włocławskiego, a umieszczonego w rodzinnym domu dziecka na terenie 

Powiatu Legionowskiego. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że prowadząca rodzinny dom dziecka z Powiatu Legionowskiego, 

w którym zostało umieszczone dziecko z terenu Powiatu Włocławskiego, złożyła wniosek 

o rozważenie możliwości przyznania świadczenia na pokrycie kosztów związanych 

z wystąpieniem zdarzeń losowych lub innych zdarzeń mających wpływ na jakość 

sprawowanej opieki - jednorazowo lub okresowo. We wniosku wskazano potrzebę ćwiczeń 

rehabilitacyjnych dla dziecka, z uwagi na opóźniony rozwój psychofizyczny, którego koszt 

określono na kwotę 800 zł. Zgodnie z art. 83 ust. 1 pkt 2 lit. b ustawy z dnia 9 czerwca 201 lr. 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej prowadzącemu rodzinny dom dziecka 

starosta może przyznać świadczenie na pokrycie kosztów związanych z wystąpieniem 

zdarzeń losowych lub innych zdarzeń mających wpływ na jakość sprawowanej opieki - 

jednorazowo lub okresowo. Stosownie do zapisu § 3 ust. 1 zawartego z Powiatem 

Legionowskim porozumienia, Strony zobowiązują się, że w przypadku zaistnienia 

okoliczności dopuszczających przyznanie świadczeń fakultatywnych w oparciu o art. 83 

ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej do każdorazowego wcześniejszego 

uzgodnienia tego faktu, a w szczególności wysokości świadczenia. Na etapie wprowadzania 

ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej Powiat Włocławski przyjął zasadę, 

że przyznanie świadczeń w tej formie wymaga każdorazowej zgody Zarządu Powiatu.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na realizację świadczenia fakultatywnego dla 

rodzinnego domu dziecka, tj. wypłatę świadczenia w wysokości 800 zł na pokrycie kosztów 

związanych z wystąpieniem zdarzeń losowych lub innych zdarzeń mających wpływ na 

jakość sprawowanej opieki – jednorazowo. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Adam Rejmak – naczelnik Wydziału Zarządzania, 

Administracji i Bezpieczeństwa. Poinformował członków Zarządu, że Wojewoda Kujawsko- 

Pomorski pismem z dnia 30 października 2019 r. zwrócił się do Starosty Włocławskiego 
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o podpisanie i przyjęcie Porozumienia w sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu 

administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2020 r. Na mocy 

Porozumienia Wojewoda Kujawsko-Pomorski powierza, a Zarząd Powiatu we Włocławku 

przyjmuje do realizacji zadanie polegające na wypłaceniu dodatkowego wynagrodzenia 

osobom wchodzącym w skład powiatowej komisji lekarskiej w przypadku udziału w pracy tej 

komisji poza godzinami pracy zawodowej, zgodnie z przepisami rozporządzenia Rady 

Ministrów z dnia 2 stycznia 2012 r. w sprawie sposobu ustalania dodatkowego 

wynagrodzenia osób wchodzących w skład komisji lekarskich oraz pracowników średniego 

personelu medycznego wyznaczonych do powiatowych komisji lekarskich orzekających 

o stopniu zdolności do czynnej służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji 

wojskowej, według stawek określonych zarządzeniem Powierzającego, wydanym na 

podstawie §3 tego rozporządzenia. Wojewoda Kujawsko-Pomorski zobowiązuje się 

zabezpieczyć środki finansowe na realizację zadania, które zostaną przekazane na rachunek 

bankowy budżetu powiatu w formie dotacji z budżetu państwa sklasyfikowanej w dz.750 - 

Administracja publiczna, rozdz.75045 - Kwalifikacja wojskowa, § 2120 - Dotacje celowe 

przekazane z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez powiat na podstawie 

porozumień z organami administracji rządowej. Porozumienie będzie zawarte na czas trwania 

kwalifikacji wojskowej w roku 2020 i wygasa po rozliczeniu dotacji. Rada Powiatu we 

Włocławku Uchwałą Nr XII/110/19 z dnia 19 grudnia 2019 r. przyjęła od Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego zadanie publiczne z zakresu administracji rządowej dotyczące 

kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2020 r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt porozumienia w sprawie powierzenia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową 

w 2020 r. pomiędzy Wojewodą Kujawsko – Pomorskim a Zarządem Powiatu we Włocławku. 

 

Ad. 8 Sprawy różne 

Pan Wicestarosta poruszył problem długiego oczekiwania interesantów w Wydziale 

Komunikacji z uwagi na rejestrację pojazdów i wymianę dowodów rejestracyjnych i w 

związku z tym poprosił o uruchomienie środków na zakup dwóch zestawów komputerowych 

przeznaczonych do rejestracji pojazdów. Po analizie obsady w Wydziale Komunikacji należy 

dokonać zmian w zakresach czynności, aby pracownicy wzajemnie się zastępowali i mieli 

karty dostępu do wszystkich czynności, ponieważ w momencie, kiedy dwie, czy trzy osoby 

przebywają na zwolnieniu lekarskim, nie ma kto ich zastąpić. Może to potrwać w czasie, ale 

pani naczelnik musi się z tym problemem uporać. Nawet jak się okaże, że ilość interesantów 

będzie mniejsza, to nie zaszkodzi, aby inne osoby nauczyły się rejestrować pojazdy, ponieważ 

pracownicy będą wykorzystywać urlopy wypoczynkowe i zastępstwa będą potrzebne.  

Pani naczelnik Sikorska podniosła, że przeprowadziła rozmowy z Ministerstwem Cyfryzacji 

i Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych i najpóźniej w środę będzie odpowiedź 

w zakresie doposażenia Wydziału Komunikacji w komputery. Jednakże należy pamiętać, że 

Wydział Komunikacji to nie tylko rejestracja pojazdów, ale to są licencje, wydawanie praw 

jazdy.  

Pan Wicestarosta podniósł, że nie ma co dyskutować, ponieważ problem jest, czas 

oczekiwania przez interesantów się wydłużył i trzeba zrobić wszystko, aby to zmienić. Może 

należy się zastanowić nad wypowiedzeniem umowy firmie ubezpieczeniowej i w tym 

pomieszczeniu zorganizować dodatkowe 2 stanowiska pracy do rejestracji pojazdów, ale 

oczywiście bez zwiększania etatów w wydziale. Należy pamiętać także o wydzielonym 

miejscu dla matki z dzieckiem, podobnie jak jest w innych urzędach. 



5 

 

Pan Sekretarz podniósł, że należy pamiętać o tym, że sytuacja w pewnym zakresie jest 

przejściowa, wynika ze zmian przepisów prawa i pewnego  niedoinformowania i obawy przed 

ponoszeniem kar pieniężnych. Są to sprawy zaległe, a nie bieżące. Problem dotyczy 

większości starostw. Trzeba się zgodzić z tym, aby większość pracowników była w stanie 

realizować wszystkie zadania. Już wielokrotnie były prowadzone rozmowy w tym kierunku. 

Dlatego trzeba przeznaczyć chociaż dwa pomieszczenia na parterze na cele komunikacyjne 

z możliwością rejestrowania w systemie CEPiK.  

Pani naczelnik odpowiedziała, że pomysł uruchomienia dwóch stanowisk komputerowych 

jest dobry i zapewne w jakimś stopniu rozwiąże problemy.  

Po dyskusji Pan Starosta podniósł, że zgadza się  w 100% z panem Wicestarostą i panem 

Sekretarzem. Zdaje sobie sprawę, że sytuacja jest przejściowa w całej Polsce, wynika ze 

zmiany przepisów prawa. W perspektywie roku, czy więcej Wydział Komunikacji, bo tyle 

może powiedzieć, funkcjonuje przyzwoicie i raczej jest chwalony i nie ma narzekań ze strony 

interesantów. Starosta zgadza się z pomysłem zakupu komputerów i swego czasu wydał ustne 

zarządzenie, aby z 6 stanowisk stało się 9, czy 10 stanowisk mających uprawnienia, mimo 

ogromnego sprzeciwu pracowników. Zdarzyły się teraz zwolnienia lekarskie i sytuacja uległa 

pogorszeniu, ale nie ma co robić zamieszania, bo sytuacja po woli będzie ulegała poprawie. 

Starosta jest za tym, aby zakupić nawet 3 komputery, żeby w każdym pomieszczeniu był 

program CEPiK i nie wyobraża sobie, żeby ktoś z pracowników nie potrafił zarejestrować 

pojazdu, czy zastąpić innego pracownika. Takie sytuacje są niedopuszczalne i nie mogą mieć 

miejsca. Jeżeli będzie z tym problem, to Starosta będzie przeprowadzał rozmowy 

z pracownikami, albo zastosuje inne środki. Nie można pozwolić na to, aby ktoś mówił, że 

czegoś nie wykona, albo nie potrafi. Trzeba jak najszybciej wypowiedzieć umowę firmie 

ubezpieczającej, trzeba zwolnić również pomieszczenie, które zajmuje kierowca. Poza tym 

musi jakiś pracownik przeglądać dokumenty, aby przy długim oczekiwaniu nie okazało się, 

że brakuje jakiegoś dokumentu, a interesant oczekuje w kolejce.  

 

Ad. 9 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 11
15

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                                    

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska   


